

REFERAT



HF-Troelstrup

Bestyrelsesmøde: onsdag den 16. august 2023 kl. 19.00

Sted: hos Formanden

Tilstede: Claus Bennet, Bo Pedersen,
Anette Kirstejn Kristensen og suppleant Charlotte Damsgaard

Fraværende: Eva Jensen, Hans Werner Keller.

Referent: Bo Pedersen

Bestyrelsen er beslutningsdygtig.

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsordenen.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Godkendelse af referat fra mødet den 7. juni 2023

- Referat vedlagt. *Godkendt*

3. Information fra formanden

- **Tømningstank/kloaktilslutning.** *Formanden orienterede om økonomien og mulig finansiering til etablering af tømningstank. 1. vi bruger hele foreningens kassebeholdning, 2. der optages et lån i banken eller 3. der laves en kassekredit. Hvis løsning 2 skal det besluttes på en ekstraordinær generalforsamling. Ved løsning 3. skal det kun besluttes på en ekstraordinær GF i det tilfælde at kassekrediten bruges. Men uanset hvilken løsning der anvendes vil den årlige haveleje stige med 100 – 200,- pr. have, pr. år. Bestyrelsen besluttede at Claus sammen med kassereren laver et budget og tager et møde med banken, med henblik på et tilbud på en kassekredit. Tilbud/aftale forelægges bestyrelsen ved næste møde.*
- **Kæde ved indgang:** *Stolper er sat i forhold til at cykler skal kunne komme uhindret forbi. Der er nabo til foreningen og en havelejer der har klaget til kommunen over stolpernes placering. Sagen ligger pt. hos kommunens jurister, hvilket er årsagen til at der ikke er sket videre mht. at få kæden flyttet. Jf. generalforsamlingens beslutning skal kæden være på altid.*
- **Vej bag haveforeningen:** *En havelejer har forespurgt om lov til parkering på arealet. Kommunen har ikke givet tilladelse til dette, idet der kan parkeres på egne havelodder, hvis man ikke kan bevæge sig fra den fælles parkeringsplads. Vejen bag haveforeningen er, indtil kommunens jurister har behandlet sagen, kun til færdsel til en naboejendom og det skal kunne foregå uhindret.*
- **Lukket punkt:** *Orientering til bestyrelsen om div. sager.*



HF-Troelstrup

4. Information fra næstformanden

- **Byggesager:** *Der er 2 aktuelle sag som der er givet tilladelse til.*
- **Vurderingsudvalg.** *Der er flere som ikke kan deltage i Kredens undervisning. Der er indkaldt med meget kort varsel og ifølge Marianne fra Kredsen vil der ikke blive flere undervisningsforløb i år. Claus vil høre i forbundet om ikke det er muligt at få undervisningen i andre Kredse eller købe undervisningen direkte af forbundet.
Bestyrelsen vil indkalde vurderingsudvalget til en opstart og få udvalget godt fra start.*
- **Udlån af foreningens ting i containeren.** *Der skal være styring på hvad der udlånes, til hvem og at tingene afleveres i hel og rengjort stand. Der kan spørges på facebook gruppen om der er nogen der kan åbne og lukke containeren. Det vil nok være primært i weekender at, der er nogen der kan åbne/lukke mv. Det er pt. kun som en forsøgsordning.*
- **Havesalg herunder opslag på FB, og venteliste adm.** *Det er muligt (som forsøgsordning) at lave en intern venteliste som man kan skrive sig på, hvis man ønsker en anden have en den man forvejen har.*

5. Information fra kassereren

- **Status på foreningens økonomi.** *Punktet udskudt til næste møde.*
- **Status på betalinger for vurdering og byggesager mv.** *Punktet udskudt til næste møde.*

6. Information vedr. Kredsen

- **Referat fra Kredsbestyrelsesmøde 25. maj 2023 vedlagt.**
- **Hvordan holdes foreninger orienteret (foreninger som ikke har repræsentant i Kredsbestyrelse)**
Vi i HF-Troelstrup ser frem til at kommende referater, fra Kredens bestyrelsesmøder, bliver mere fyldestgørende. Derudover ser vi frem til at foreningerne, som ikke har en repræsentant i Kredsbestyrelsen, i en eller anden grad bliver spurgt til, hvordan det går i foreningen og om der evt. er noget som Kredsen kan hjælpe til med i forhold til de enkelte foreningers engagement, ønsker og behov mv.

7. Haveudvalg

- **Havedag 30. september 2023.** *Anette er koordinator i forhold til opgørelse af opgaver til dagen, indkøb og fordelingen af opgaver til de fremmødte. Der vil blive grillet forplejning til dem der deltager.*



HF-Troelstrup

- **Skidthaver:** *Der er givet "løftet pegefingre" til de ejere/lejere, hvis haver ikke benyttes eller holdes. Hvis der ikke sker noget videre, vil påtaler blive udsendt til de rette.*
- **Havepræmiering.** *HF-Troelstrup har i år ikke tilmeldt sig til vurdering og præmiering via Kredsen. Bestyrelsen overvejer en "vandrepokal" i egen*

forening. Pokalen uddeles ved et socialt arrangement i foreningen. Ideen er fortsat i støbeskeen og skal udvikles mv.

8. Vurderingsudvalg

- **Valg af koordinator:** *Bestyrelsen foreslår Daniel. Charlotte vil spørge om han er interesseret.*
- **Formålsbeskrivelse:** *Bo laver udkast til formålsbeskrivelse*
- **Indkaldelse af vurderingsudvalg:** *jf. pkt. 4. Bo og Claus indkalder og afholder det første møde*
- **Uddannelse af vurderingspersoner.** *Jf. pkt. 4. Der er flere som ikke kan deltage i Kredsens undervisning. Der er indkaldt med meget kort varsel og ifølge Marianne fra Kredsen vil der ikke blive flere undervisningsforløb i år. Claus vil høre i forbundet om ikke det er muligt at få undervisningen i andre Kredse eller købe undervisningen direkte af forbundet.*

9. Information fra øvrige bestyrelsesmedlemmer

- **Anette:** *Intet*
- **Charlotte:** *Intet*

10. Henvendelser fra medlemmer

- *Ingen henvendelser via mail. Der har været henvendelser på telefon om byggetilladelser og via facebook om lån af foreningens redskaber. Byggetilladelser skal søges via mail jf. vejledningen på foreningens hjemmeside*

11. Eventuelt

- **Næste møde:** *onsdag den 13. september 2023. kl. 19.00*

Mødet slut kl. 22.30

Bo Pedersen